Islands District Council Agenda for the 1st Meeting in 2023 to be held on Monday, 20 February 2023 at 2:00 pm

in the Islands District Council Conference Room

on 14/F, Harbour Building, 38 Pier Road, Central, Hong Kong

離島區議會 2023 年第一次會議議程

日期: 2023年2月20日(星期一)

時間: 下午2時正

地點: 香港中環統一碼頭道 38 號海港政府大樓 14 字樓

離島區議會會議室

1. Visit of the Director of Food and Environmental Hygiene to Islands District Council

食物環境衞生署署長到訪離島區議會

- 2. Confirmation of the Minutes of Meeting held on 19 December 2022 通過 2022 年 12 月 19 日的會議紀錄
- 3. Kau Yi Chau Artificial Islands (Paper IDC 2/2023) 交椅洲人工島 (文件 IDC 2/2023 號)
- 4. Question on the disbursement of consumption vouchers (Paper IDC 4/2023) 有關消費券發放的提問 (文件 IDC 4/2023 號)
- 5. Question on the sale of Yu Nga Court in Tung Chung (Paper IDC 5/2023) 有關東涌裕雅苑銷售事宜的提問 (文件 IDC 5/2023 號)
- 6. Question on the Tuen Mun Tung Chung Tai O ferry service (Paper IDC 6/2023) 有關屯門 - 東涌 - 大澳渡輪服務的提問 (文件 IDC 6/2023 號)

7. Question on the progress of the "Subsidy Scheme to Extend Fibre-based Networks to Villages in Remote Areas"

(Paper IDC 7/2023)

有關「擴展光纖網絡至偏遠地區鄉村資助計劃」進度的提問(文件 IDC 7/2023 號)

8. Question on the low pay for the outsourced cleaners of Mun Tung Estate (Paper IDC 8/2023)

有關滿東邨外判清潔工人薪酬偏低的提問(文件 IDC 8/2023 號)

9. Question on the improvements to the facilities of Mun Tung Estate (Paper IDC 9/2023)

有關改善滿東邨設施的提問 (文件 IDC 9/2023 號)

10. Progress Report of Major Projects in Islands District (Paper IDC 1/2023) 鄭自原主東丁程頂日維度報生

離島區主要工程項目進度報告(文件 IDC 1/2023 號)

11. Proposed set up of a working group on duty visit (Paper IDC 3/2023) 擬議成立外訪工作小組 (文件 IDC 3/2023 號)

12. Reports on the Work of the IDC Committees (Papers IDC 10-12/2023) 離島區議會轄下各委員會的工作報告 (文件 IDC 10-12/2023號)

13. Date of Next Meeting

下次會議日期